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I FORUM MIESZKAŃCÓW 

ZIELONA KORZENIEC DZIEWIĄTY 

 

Miejsce: Szkoła Podstawowa nr 16 z oddziałami przedszkolnymi ul. Konopnickiej 56 

Data i godzina: 28 maja 2019, 17.00 

Prowadzący: Piotr Badoń 

Liczba uczestników: 2 

Link do mapy z pomysłami: 

https://drive.google.com/open?id=1RQYdbUbKudqO20qRYGntvwGMEPAaJV5Q&usp=

sharing

 
Przebieg spotkania:  

1. Przypomniano mieszkańcom zasady procedury Dąbrowskiego Budżetu 

Partycypacyjnego w roku 2019. 

2. Animator przedstawił i opisał pomysły zgłoszone przez mieszkańców w tegorocznej 

edycji DBP. 

3. W wyniku rangowania do weryfikacji skierowano następujące projekty: 

1. “Miejsce spotkań dla mieszkańców - Graniczna 67”. Projekt ma na celu stworzenie 

przyjaznej, czystej i zielonej przestrzeni dla mieszkańców osiedla, w której można 

spokojnie i bezpiecznie spędzać czas. Pomysł zakłada ustawienie jednego punktu 

świetlnego przy przejściu pod torami na wysokości skrzyżowania z ulicą Stalową 

(mieszkańcy wskazują, że to miejsce ciemne i niebezpieczne, gdzie w przeszłości 

dochodziło do napaści na osoby przechodzącę tamtędy). Stworzenie 6 miejsc 

parkingowych na terenie obecnie wyłożonym kruszywem. Zgodnie z zgłoszonym 

pomysłem stworzenie miejsc parkingowych miałoby polegać na ułożeniu płyt 

ażurowych w taki sposób, aby znajdowały się one tylko pod kołami parkujących aut. 

Jednocześnie mieszkańcy chcieliby wiedzieć, czy jest możliwe zastąpienie kruszywa 

na całym terenie placu frezowiną asfaltową. Sygnalizują oni, że kruszywo jest 

uciążliwe, bo w suche dni jest źródłem pyłu. Projekt zakłada również ustawienie na 

terenie zrewitalizowanym zgodnie z projektem z zeszłorocznej edycji DBP kamiennej 

grillo-wędzarni, stołu piknikowego, kosza na śmieci i jednego parkowego punktu 

świetlnego. 

3. “Poprawa infrastruktury w obrębie ulic Limanowskiego, Robotniczej i Dubois”. 

Projekt ma na celu poprawę bezpieczeństwa, funkcjonalności i estetyki miejsc w nim 

wskazanych. Zakłada usunięcie chodnika przy bloku na ulicy Limanowskiego 59 od 

zachodniej strony budynku. Mieszkańcy zwracają uwagę, że istniejący chodnik nie 

spełnia swojej funkcji. Cały czas jest zablokowany przez zaparkowane na nim 
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samochody. Zgodnie ze zgłoszonym pomysłem chodnik miałby zostać 

zlikwidowany, a teren, na którym się znajduje obniżony do poziomu jezdni tak, aby 

stanowić z nią jednolitą całość. Jednocześnie mieszkańcy zaznaczają, że dobrze 

byłoby, aby nawierzchnia w miejscu chodnika została wykonana z kostki innego 

koloru niż pozostała część istniejącej drogi. Projekt zakłada także remont nawierzchni 

drogi przy ulicy Limanowskiego 59. W jednej z poprzednich edycji DBP droga ta była 

remontowana, ale nie w całości. Tegoroczny projekt zakłada dokończenie jej 

remontu. Mieszkańcy zaznaczają, że nowa nawierzchnia powinna być wykonana z 

kostki brukowej i nawiązywać do wyremontowanej wcześniej części. Projekt zakłada 

również montaż oświetlenia boiska i placu zabaw, które powstaną na ulicy Dubois w 

ramach projektów z poprzednich dwóch edycji DBP. Mieszkańcy zwracają się do 

Urzędu Miasta z prośbą o ustalenie ilości punktów świetlnych, które są potrzebne do 

właściwego oświetlenia tego terenu. Projekt zakłada utwardzenie terenu między 

boiskiem i placem zabaw przy Dubois a ogródkami działkowymi i remont nawierzchni 

chodnika na ulicy Robotniczej po obrysie istniejącego chodnika. 

        4. Mieszkańcy zdecydowali się odrzucić pomysł nr 2 “Remont chodnika wokół ronda  

przed parkiem Zielona”. Uznali, że przypuszczalny koszt remontu chodnika byłby 

wysoki i pochłonąłby większość środków dla osiedla, uniemożliwiając wykonanie 

pozostałych pomysłów, które ich zdaniem są ważniejsze. 

        5. Mieszkańcy kierują pytania do UM: 

 Czy w miejscu zrewitalizowanym w ramach zeszłorocznego projektu DBP przy ulicy  

Granicznej można ustawić urządzenia siłowni plenerowej. 

 

 

Następne spotkanie: we wrześniu 

 


